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آخرین جلسه ستاد هماهنگی اقتصادی دولت روحانی 
تشکیل شد

دویست و چهل و سومین و آخرین جلسه ستاد هماهنگی 
اقتصادی دولت روز سه شــنبه به ریاست حجت الاسلام 

والمسلمین حسن روحانی رییس جمهوری برگزار شد.
در این جلسه اعضا با برشمردن نقش ستاد در سیاستگذاری 
و مقاومت در جنگ تحمیلی اقتصادی و پیشبرد برنامه های 
اقتصادی کشور از تلاش های رییس جمهوری در زمینه 
تشــکیل منظم و پیگیر جلسات اقتصادی دولت و ایجاد 
انضبــاط و هماهنگــی در تصمیم گیری های اقتصادی 

قدردانی کردند.
رییس جمهوری هم، اداره اقتصاد کشور در شرایط ویژه 
تحریم و جنگ اقتصادی را بسیار پیچیده و سخت خواند 
و گفت: هدف نخست دشمنان در اعمال تحریم و جنگ 
اقتصادی، فروپاشی جامعه و ناکارآمد جلوه دادن نظام در 
مقابله با بحران ها و مشــکلات بوده اســت و به نظر من 
ستاد هماهنگی اقتصادی دولت، نقش ستاد جنگ را ایفا 

کرده است.
روحانی تامین زندگی و معیشــت و جلوگیری از آسیب 
دیدن بنیان زندگی مــردم را از محورهای اصلی و مورد 
توجه در تصمیم گیری های ستاد اقتصادی برشمرد و افزود: 
امنیت غذایی و ثبات اقتصادی نقش مهمی در ایجاد امنیت 

اجتماعی و روانی جامعه دارد.
وی افزود: مردم خواســتار امنیــت روانی، اجتماعی و 
فرهنگی و رفاه و آسایش در زمینه های اقتصادی هستند 
و این موضــوع مهم همواره در دولت تدبیر و امید مورد 
اهتمام بود و تا زمانی که جنگ اقتصادی بر کشور تحمیل 
نشده بود این دولت توانست با کاهش چشمگیر تورم در 
۴ ســال متمادی ۹۳ تا ۹۶ و ایجاد ثبات و رشد اقتصادی، 

امنیــت روانی و اجتماعی را ارتقا بخشــد. بعد از اعمال 
جنگ اقتصادی علیه ایران نیز تصمیمات موثر و کلان ستاد 
هماهنگی اقتصادی اهداف دشمن را در فروپاشی جامعه، 

خنثی کرد.
رییس دولت تدبیر و امید خاطرنشان کرد: اگر چه عوامل 
جنگ اقتصادی، سیاسی بود و در حوزه روابط خارجی و 
دیپلماسی قرار می گرفت، ولی ستاد هماهنگی اقتصادی 
بــا تصمیم گیری های بموقع و مناســب تلاش کرد آثار 

اقتصادی این تهاجمات سیاسی را کاهش دهد.
روحانی به اســتفاده از مجموعه نظــرات اقتصاددانان و 
کارشناســان بخش اقتصادی با دیدگاه های مختلف در 
تصمیم گیری های کلان ستاد اقتصادی اشاره کرد و گفت: 
تشــکیل جلسات منظم این ستاد نشان داد دولت به عهد 

خود برای تصمیم گیری براساس خرد جمعی و پرهیز از 
تصمیمات سلیقه ای در برنامه ریزی و سیاستگذاری های 

کلان اقتصادی پایبند بوده است.
وی تصریح کرد: حضور مسئولان ارشد اقتصادی کشور 
در جلسات ستاد هماهنگی اقتصادی هر هفته در دو نوبت، 
نشان اهتمام جدی دولت در حل مسائل اقتصادی و تلاش 
ســاختاری برای ایجاد هماهنگی در اقدامات اقتصادی 

دولت بوده است.
روحانی با قدردانی از حضور منظم، با انگیزه و پشتکار همه 
اعضای ستاد هماهنگی اقتصادی بویژه دکتر جهانگیری 
معاون اول رییس جمهوری در جلســات برگزار شده، از 
نقش مهم وی در هماهنگی اجرای تصمیمات این ستاد 

در دولت و ستاد اقتصاد مقاومتی تشکر کرد.

سیاسی بود
رئیس فدراسیون تکواندو گفت : ناهید کیانی به خاطر تصمیم کاملاً سیاسی و 
بی سابقه کمیته بین المللی المپیک در دادن سهمیه وایلد کارت به یک پناهنده ایرانی 
و تحمیل جدول ۱۷ نفره، در سخت ترین شرایط و موقعیت زندگی اش قرار گرفت. 
متاسفانه علی رغم شایستگی، این قهرمانان نتوانستند نتیجه ای که برای آن زحمت 
زیادی کشیده بودند، کسب کنند. کادر فنی هم که زحمات شبانه روزی زیادی کشیده 
بودند تا این بچه ها در شرایط آمادگی مطلوبی قرار بگیرند نتوانستند در این میدان 

ثمره تلاش خود را بگیرند.

اخبار ویژه ...

    سرویس سیاسی -  رییس جمهوری گفت: ستاد هماهنگی اقتصادی دولت در شرایط سخت تحریم و جنگ اقتصادی، نقش ستاد جنگ 
را ایفا کرد و تامین زندگی و معیشت مردم محور اصلی تصمیم گیری ها در ستاد اقتصادی دولت بوده است. 

شعار های هنجارشکنانه سر دادند

تصور می کنند 

در روسیه 

خادم افتخاری جمکران 

پشیمان شده!

توصیه به رئیسی 

جا پای آیت الله هاشمی 

نیم کیلو میوه 

پادشاه اردن 

واکنش مطهری 

پیش از ظهر روز دوشنبه هفته جاری ، تعدادی از کسبه دو پاساژ علاءالدین و چارسو 
در خیابان جمهوری در اعتراض به مشــکلات ناشی از قطع برق در مقابل این دو 
پاساژ تجمع کردند. همزمان با این تجمع عده ای تلاش کردند با استفاده از نارضایتی 
ایجاد شده در میان کسبه پاساژ ها، به این گلایه مندی رنگ و بوی سیاسی بدهند. 
به گزارش صداوسیما، این عده شروع به سردادن شعار های هنجارشکنانه کردند 
و با حرکت در خیابان اطراف پاساژ علاءالدین تلاش کردند رهگذران و کسبه را 
با خود همراه کنند که به نتیجه نرسیدند. همزمان با این اقدام، ترافیک شدیدی در 
محل بوجود آمد و مردم برای مدتی در ترافیک و گرما معطل شدند. نیرو های حافظ 
امنیت نیز با حضور در محل، تجمع کنندگان را دعوت به آرامش و پیگیری منطقی 
خواسته ها و اعتراضات خود کردند. افرادی که اقدام به حرکت در خیابان و سردادن 
شعار کرده بودند بعد از ساعتی متفرق شدند. همزمان با این تجمع و اقدام برخی 
افراد برای سیاسی کردن این ماجرا، ویدیو هایی نیز در شبکه های اجتماعی منتشر شد.

سردار سلامی، فرمانده سپاه پاسداران با بیان اینکه امروز آمریکایی ها دیگر نمی توانند 
از عربستان سعودی حمایت کنند، اظهار داشت: این نشانه افول آن هاست و آن ها 
هیچ گاه نتوانسته اند ملت سازی کنند و امروز دیگر آمریکا را در متن سیاست های 
منطقه مشاهده نمی کنیم. وی گفت: امروز دشمنان ملت ایران بار دیگر باز هم به اشتباه 
افتاده اند و تصور می کنند با ساعاتی قطع شدن برق برخی مناطق و یا کمبود آب به 
دلیل خشکسالی مردم ایمان و دستاورد های نظام را کنار می گذارند و به حرف های 
دشمنان گوش می دهند، ولی دشمن به طبل باطل می کوبد چراکه ملت ایران دشمن را 
به خوبی می شناسند و هرگز فریب افکار و خواب های آشفته دشمنان را نمی خورند.

بررسی اقلام صادراتی ایران به روسیه و سایر کشورهای اوراسیا نشان می دهد که 
میوه های خوراکی با ۹۵ میلیون دلار بیشترین سهم را داشته اند و در این بین پسته 
ایرانی با پوست تازه پرطرفدارترین کالا بوده است. در مقابل اما چربی ها و روغن های 
حیوانی یا نباتی بالاترین میزان واردات ایران را تشکیل داده اند و پس از آن غلات، 
چوب، سبزیجات و محصولات شیمیایی معدنی اصلی ترین کالاهای وارداتی ایران 

از اوراسیا را شامل می شود.

معاون فرهنگی مسجد مقدس جمکران: در آستانه عید غدیر، از سیدحسن نصرالله، 
سید جبهه مقاومت در مسجد مقدس جمکران تقدیر و نشان خادمی افتخاری این 

مسجد مقدس به ایشان اهدا می شود.

به نقل از العربی الجدید، با گذشت یک هفته از اعلام مقتدا صدر، رهبر جریان صدر 
عراق مبنی بر عدم حضور این جریان در انتخابات زودهنگام پارلمانی عراق که قرار 
است دهم اکتبر برگزار شود، منابع سیاسی در این کشور گفتند، در محافل داخلی و 
نیز برخی چهره های خارجی تلاش دارند صدر را از این تصمیمش منصرف کنند و 

احتمال دارد جریان صدر با شروطی در این انتخابات شرکت کند.

محسن رهامی، فعال سیاسی اصلاح طلب با بیان اینکه وزیر کشور باید در حوزه 
های سیاسی، امنیتی و اجتماعی تخصص داشته باشد، گفت: باید کسی به عنوان 
وزیر انتخاب شود که تعامل خوبی با سایر وزارتخانه ها، قوا و نهادهای بالادستی 

کشور داشته باشد و منافع ملی را بر منافع جناحی ترجیح دهد.

سیدمحمد صدر، چهره اصلاح طلب و عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام درباره 
فعالیت احتمالی روحانی پس از ریاســت جمهوری  گفت:اگر ایشان بخواهد در 
صحنه اجتماعی فعال باشــد و از این موقعیتی که در هشــت سال تکیه بر کرسی 
ریاست جمهوری داشته استفاده کند، خوب است در یک حزبی ادامه فعالیت بدهد. 
دموکراسی بدون حزب معنی ندارد. خوب است که از این به بعد آقای روحانی به 
طرف فعالیت در حزب بروند و حزبی که دارند را تقویت کنند.روحانی می تواند 
یک حزب قوی درست کند و افراد دیگر هم همین کار را کنند تا روزی برسد که 
احزاب نقش جدی در انتخابات  ایران داشته باشند.اگر بحث صلاحیت ها که توسط 
شورای نگهبان انجام می شود هم اصلاح شود، می توانیم به سمتی برویم که آینده 
بهتری برای ایران داشته باشیم. وی در پاسخ به این که روحانی می تواند جا پای آیت 
الله هاشــمی بگذارد گفت: به هرحال ایشان ۸ سال رئیس جمهور بودند و حزب 
اعتدال و توسعه را هم دارند؛ یعنی حداقل با تقویت آن حزب خودشان می توانند 

در صحنه سیاسی و اجتماعی نقش ایفا کنند.

صدیف بدری نایب رییس کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی گفته مسائل 
مهمتری در کشور از اصلاح آیین نامه وجود دارد که بارزترین آن گرانی های اخیر 
است. هر روز شاهد افزایش قیمت کالاهای اساسی هستیم که این روزها گرانی ها به 
سیمان و میلگرد و حتی میوه رسیده که مردم نمی توانند بیشتر از نیم کیلو میوه بخرند.

پادشــاه اردن به بیان ادعاهایی علیه ایران پرداخت.به گزارش ســی ان ان، عبدالله 
دوم پادشاه اردن، با ابراز نگرانی از افزایش توانایی های نظامی ایران، ادعا کرد که 
کشورش توسط تهران هدف قرار گرفته شده است.وی ادعا کرد که سال گذشته 
توســط هواپیماهای بدون سرنشین ســاخت ایران به این پادشاهی حمله شده 
است.وی در اظهاراتی بی اساس مدعی شد: هواپیماهای بدون سرنشین و موشک 
از سوریه یا لبنان به سمت اسرائیل پرتاب می شوند و گاه در اردن فرود می آیند؛ 

بنابراین ما این نگرانی را در مورد حملات ایران داریم.

علی مطهری، دستور اخیر رییس قوه قضاییه برای برخورد رافت آمیز با افرادی 
که در تجمعات خوزســتان یا آبان ۹۸ صرفا اعتراض داشــته و آســیبی به اموال 
عمومی نزده اند را قابل تقدیر دانست.نماینده تهران در مجلس دهم در حساب 
کاربری خود در توییتر نوشت:دســتور آقای اژه ای در خصوص برخورد رافت 
آمیز با افرادی که در تجمعات خوزستان یا آبان ۹۸ صرفا اعتراض داشته و شعار 
داده اند و آسیبی به اموال عمومی نزده اند قابل تقدیر است و به معنی به رسمیت 
شناختن اعتراض است.نوع برخورد نیروی انتظامی با این گونه تجمعات نیز سیر 

تکاملی داشته است.

سرویس سیاسی-   علی لاریجانی می گوید در ورود به عرصه انتخابات تاخیر 
نداشته، بلکه منتظر بوده تا آرایش صحنه را ببیند که احزاب به فردی که نزدیک به 
خصوصیات مورد نظر او هستند، می رسند و چون چنین برداشتی نداشته، برای 
نامزدی در انتخابات ریاست جمهوری ۱۴۰۰ تصمیم گرفت؛ به گفته او »گرچه 

حالا که دیرتر تصمیم گرفتیم، چه شد که زودتر تصمیم می گرفتیم.« 
علی لاریجانی در روز ردصلاحیت در انتخابات ریاست جمهوری، در گفت وگویی 
به  این موضوع که  او را »شریک وضع موجود« می دانند، چنین پاسخ داد: »این ها 
که می گویند شــریک، کدام یک از کاندیداهای موجود شریک نظام نبودند، این 
کاندیداها از کره مریخ آمده اند؟ یکی ۴۰ ســال در قوه قضاییه بوده، دیگری در 
شورای عالی امنیت ملی بوده که این قطعنامه ها در دوره او صادر شده، کدام  یک 
نبودند؟ یا همین مفاسدی که امروز علنی شده، مربوط به یکی، دو سال است؟ در 
سال های گذشته هم بوده و قوه قضاییه رسیدگی می کرد. اینکه توپ را به میدان 
دیگری می اندازند، خنده آور است که انگار یکسری در غلتان از کره مریخ آمده اند، 

با عده ای که اینجا بودند باید رقابت کنند.«
او پیشنهاد داده پس از انتخابات فضای بحث و نقد ایجاد شود و افزود: »من ادعا 
نمی کنم نظراتم دقیق اســت اما می گویم قابل بحث اســت. برداشت من از این 
دوره کار در جمهوری اســلامی نشان داده ما در برخی زمینه ها اشکال داریم؛ در 

تئوری پردازی، توسعه، اولویت بندی ها و…«
لاریجانی به این ســؤال که ممکن است حزب تشکیل دهید، پاسخ داد: »ممکن 
است اما الان باید نظرات مطرح شود تا نقد کنند. چون حزبی که فقط برای قدرت 
باشد، دچار انشعاب و… می شود و نتیجه ای حاصل نخواهد شد. حزب نیازمند 
پیوند ایدئولوژیک و فکری است که باید پایه های آن را بپذیرند، وگرنه تخریب 
می شود. در غیر این صورت مثل خیلی از احزاب ما تبدیل به دورهمی می شود. 
باید افراد سیاسی که دور هم جمع می شوند، بگویند ما این اندیشه سیاسی را داریم.«

رئیس سابق مجلس، دوره حاضر را وقت تغییر قانون اساسی نمی داند و معتقد 
است: »زمانی که مردم در شرایط مناسبی نیستند، نمی توان قانون اساسی را تغییر 
داد. اصلاح قانون اساسی را به زمان دیگری موکول کنید. تغییر قانون اساسی نیاز به 
جمعیت عظیمی از مردم دارد. باید حدود ۸۰ تا ۹۰ درصد مردم بیایند پای صندوق 
رای دهند. شما الان چنین شرایطی را حس می کنید؟ بنابراین چنین شرایطی مهیا 
نیست. مشروعیت نظام باید از پشتوانه معقول برخوردار باشد. می توان گفت ما این 
را گفتیم، هر کسی می خواهد گوش کند یا نکند. بله، شما مختارید بگویید اما اگر 
مردم نپذیرند، همراهی نمی کنند و پایداری ندارد. ۹۸ درصد مردم به قانون اساسی 
موجود رای دادند. نمی توان با ۴۰ درصد آرا، قانون اساسی دیگری را جایگزین 
کرد. اصلا صلاح نیست. مگر اینکه درباره اش بیندیشیم و وضع هسته ای به نتیجه 
بینجامد، تورم کاهش یابد، رونق اقتصادی ایجاد شود که چند سال طول می کشد. 
اگر تیم اقتصادی منسجمی سر کار بیایند و بفهمند کجا را باید حل کنند و برای رای 
بعدی تلاش نکنند و چه بسا بگویند همین چهار سال هستند و اصلاحات انجام 
دهند، خدا کمک می کند رای دور بعد را هم بگیرند اما اگر بخواهند زمان بخرند، 
به آن اصلاحات نمی رسند. معقول این است که مردم باید شرایط بهتر را بچشند، 

سپس اصلاحات قانون اساسی انجام شود.«
دبیر اسبق شورای عالی امنیت ملی و مذاکره کننده پیشین هسته ای، تصمیم نظام در 
خصوص مساله هسته ای را درست می داند و در عین حال معتقد است: »درباره 
مسائل منطقه ای در سطوح بالا بحث و تصمیم گیری می شود؛ بعضی تحلیل ها 
نیز در سطوح پایینتر است. اتفاقا معتقدم نظام در مسائل منطقه ای درست تصمیم 
می گیرد. هر کشوری یک تئوری امنیت ملی دارد. اگر ما در جایی نفوذ داریم، برای 
حفظ امنیت ملی است؛ دفاع ما از مردم فلسطین به عنوان یک وظیفه اسلامی است 
اما یک وجه آن برای این است که امنیت ملی خودمان را حفظ کنیم. اگر ما در عراق 
هستیم، گرچه برای کمک به مردم عراق است اما ضمنا نمی خواهیم تروریستی 
داخل کشور ما شود. اگر در افغانستان نفوذ داریم، برای کمک به مردم افغانستان 
است اما هدف اینست که ناامنی ها به مرزهای ما نفوذ نکند و برای مردم سیستان 
و بلوچستان مشکلی ایجاد نشود. اما اگر کسی بگوید ما کاری به توسعه نداریم و 
دنبال کار دیگری هستیم، حتما غلط است. ما در حوزه میدان و منطقه حتما توجه 

به این اصل داریم اما اگر ما امنیت نداشته باشیم، نمی توانیم به توسعه برسیم.«

لاریجانی رئیس سابق مجلس:

ممکن است حزب تشکیل دهم  

سرویس سیاسی-  یک فعال سیاسی اصولگرا پایداری  را زاییده فکر احمدی 
نژاد خواند و گفت: کسانی که تا روز آخر با آقای احمدی نژاد و مشایی بودند 
نباید در کابینه باشند چون اگر این اتفاق بیفتد حتما آنها همدست احمدی نژاد 

خواهند بود و کاری خواهند کرد که بعدا آقای رئیسی پشیمان خواهد شد. 
گرچه هنوز لیست اعضای کابینه دولت سیدابراهیم رئیسی رسما منتشر نشده 
است اما قرائن و شواهد از آن حکایت می کند که پایداری ها چهره شاخصی در 
میان دولتمردان آینده ندارند، از این رو برخی معتقدند »شاید پایداری نخستین 

گروه اصولگرا باشد که منتقد دولت رئیسی شود«
حبیــب الله بور بور در گفتگو با نامــه نیوز درباره نگاه پایداری به عدم حضور 
نیروهایش در دولت ســیدابراهیم رئیسی گفت: تا رسما اعضای کابینه معرفی 
نشوند شاید صحبت درباره این مسئله تنها اظهارنظر شخصی باشد. ما معتقدیم 
دست آقای رئیسی باید باز باشد تا هر کسی را برای همکاری مناسب می داند، 

انتخاب کند. 
وی با بیان اینکه آقای رئیسی باید کابینه کارآمد، جوان و پرکار و بدون وابستگی 
به جریان انحراف را تشکیل دهد تا بتواند موفق شود، گفت: کسانی که تا روز 
آخر با آقای احمدی نژاد و مشایی بودند نباید در کابینه باشند چون اگر این اتفاق 
بیفتد حتما آنها همدست احمدی نژاد خواهند بود و کاری خواهند کرد که بعدا 

آقای رئیسی پشیمان خواهد شد. 
این عضو شــورای ائتلاف نیروهای انقلاب اســلامی، پایداری  را زاییده فکر 
احمدی نژاد خواند و یادآور شد: تا حالا هیچ کدام اظهار نظر درباره احمدی نژاد 
نکردند، از آقای محصولی که تأمین کننده منابع جبهه پایداری است تا دیگرانی 

که به این مجموعه خط می دهند، شامل این موضوع می شوند. 
وی ادامه داد: انتظارات از دولت آقای رئیسی خیلی بالاست، مردم به دلیل ناامیدی 
از دولت آقای روحانی به آقای رئیسی رأی دادند، آنها به پایداری رأی ندادند. 
شاید چند نفری از جبهه پایداری مدافع آقای رئیسی باشند ولی تفکر غالب بر 
این مجموعه احمدی نژادی است. احمدی نژاد کسی است که اصولگراها او را 
انتخاب کردند اما او بزرگترین ضربه را به نظام و اصولگرایی زد، همان طور که 
آقای روحانی ضربه بزرگی به اصلاح طلبان زد بنابراین به نظر می آید که آقای 

رئیسی باید خیلی حساب شده عمل کند. 
بور بور گفت: اگر پایداری ها در دولت آقای رئیسی نباشند هیچ اتفاقی نمی افتد. 
کسانی که تا روز آخر با احمدی نژاد و مشایی کنار آمدند صلاحیت همکاری 

در دولت انقلابی را ندارند.

حبیب الله بور بور فعال سیاسی اصولگرا ؛ 

حضور پایداری ها در دولت رئیسی 
پشیمانی به باور می آورد 

سرویس سیاســی-   یک عضو هیأت 
رئیســه کمیسیون امنیت ملی و سیاست 
خارجــی مجلــس از وزیر بهداشــت 
خواست به جای تعطیل نمودن بازار برای 

مقابله با کرونا در جهت تامین اعتبار برای 
واکسیناسیون سراسری اقدام کند. 

یعقوب رضازاده در جلســه علنی دیروز 
مجلــس ابتدا به وزیر آموزش و پرورش 

در خصــوص اجرای هرچه ســریعتر 
لایحه رتبه بندی معلمین و  تعیین تکلیف 
استخدام نهضتی ها و مربیان قبل از سال 
۱۳۹۲ و پس از آن تذکر داد و به وزیر دفاع 
گفت: باید نسبت به همسان سازی حقوق 
بازنشستگان نیروهای مسلح اقدام فوری 
کند. نماینده مردم ســلماس در مجلس 
در ادامه خطاب بــه وزیر نیرو بیان کرد: 
خاموشی ها و قطعی برق شهرستان های 
مرزی موجب تعطیلی کارخانجات، قطع 
آب مناطق و افزایش تصادفات و جرائم 
شده است، همچنین وزیر صمت باید در 
خصوص افزایش قیمت و کمبود سیمان، 
آهن و نان و مواد غذایی تدبیری بیندیشد، 
این کشور متعلق به همه مردم است و به 

عده ای خاص تعلق ندارد.
این عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست 

خارجــی مجلس در تذکــری به وزیر 
بهداشــت گفت: وزیر بهداشت و درمان 
توجه کند با تعطیلی مغازه ها و پاساژها و 
جرائم سنگین راهور در جاده ها نمی توان 
با کرونا مقابله کرد، بلکه باید پول و اعتبار 
از صندوق توسعه ملی و سایر منابع بنیاد 
مستضعفان و ستاد اجرایی فرمان امام در 
خصوص پوشش واکسن سراسری مردم 

اختصاص پیدا کند.
رضازاده در پایان خطاب به رییس جمهور 
عنوان کرد: ســازمان برنامه و بودجه پس 
از گذشــت ۵ ماه از تصویب بودجه سال 
۱۴۰۰ هنوز منابعی را به استان ها اختصاص 
نداده است در حالی که از نظر منابع نفتی 
و منابع گازی بالاترین رتبه جهان را داریم 
اما هنوز متاسفانه قیر برای آسفالت راه های 

روستایی واگذار نشده است.

  
رضازاده عضو هیأت رئیسه کمیسیون امنیت ملی مجلس : 

به جای تعطیل کردن بازار به تامین اعتبار برای پوشش 
واکسن سراسری توجه کنید

سرویس سیاسی-   رئیــس یک موسسه واکسن سازی 
کوبایی با وزیر امورخارجه کشورمان دیدار کرد.

»ویســنته ورز بنکومو« رئیس موسســه تولید واکسن 
فینلای کوبا که به کشورمان سفر کرده است، روز گذشته  
با محمدجواد ظریف وزیر امور خارجه کشورمان دیدار 

و گفت وگو کرد.
وزیر امور خارجه در این دیدار با اشاره به روابط دوستانه 
دو کشور، همکاری ایران و کوبا در حوزه بیوتکنولوژی 
و مهندســی ژنتیک، به ویژه تولید واکسن را بسیار مهم 

ارزیابی کرد.
»ویسنته« نیز در این دیدار توضیحاتی در رابطه با همکاری 
موسسات واکسن سازی دو کشور جهت تولید واکسن 
کوید ۱۹ و ویژگی های منحصر به فرد این واکسن ارائه 
و از ظریف و وزارت امور خارجه برای پیشــبرد سریع 
همکاری دو کشور جهت تولید واکسن مشترک تشکر 

و قدردانی کرد.
سفیر کوبا نیز در این دیدار سفر سال گذشته ظریف به این 
کشور را جهت آغاز همکاری موسسات پاستور ایران و 

فینلای کوبا برای تولید مشترک واکسن کوید ۱۹ بسیار 
مهم توصیف کرد.

دیدار رئیس یک موسسه واکسن سازی کوبایی با ظریف


